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Östermalms stadsdelsnämnd 

 
 
 
 
 
 
Svar på fråga om förnyad översyn av gatubelysningen på 
Valhallavägen mellan Odengatan och Hakberget 
 
 
Förslag till beslut 
 

Stadsdelsnämnden beslutar att frågan anses besvarad med detta tjänsteutlåtande. 

 
 
 
Anders Lindgren 
tf stadsdelsdirektör 
 
 
 
 
Sammanfattning 
Folkpartiet liberalerna i Östermalms stadsdelsnämnd har gett förvaltningen i uppdrag 
att tillsammans med trafiknämnden utreda möjligheten att förstärka belysningen över 
Valhallavägen mellan Odengatan och Hakberget. 
 
Förvaltningen har kontaktat trafikkontoret (TK) som är väl medvetet om den dåliga 
belysningen på Valhallavägen. TK har dock inga resurser för närvarande för att byta 
ut belysningen. I avvaktan på den stora upprustningen av Valhallavägen avser TK be-
skära träden längs vägbanorna så att inte lövmassorna skymmer belysningen. Beskär-
ningen beräknas ske i augusti-september 2006. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts på programområde Kultur och Miljö. 
 
Bakgrund 
Folkpartiet liberalerna i Östermalms stadsdelsnämnd har gett förvaltningen i uppdrag 
att tillsammans med trafiknämnden utreda möjligheten att förstärka belysningen över 
Valhallavägen mellan Odengatan och Hakberget. 
 
Stadsdelsförvaltningens åtgärder 
Förvaltningen har kontaktat trafikkontoret (TK) i frågan eftersom det föreligger en 
utredning om upprustning av Valhallavägen i det aktuella avsnittet. Därvid har fram-
kommit att TK är väl medvetet om den dåliga belysningen men att det för närvarande 
inte har möjlighet att byta ut armaturerna på grund av de besparingar som ålagts TK. 
”Inom nuvarande ramar finns andra områden som är mer angelägna att åtgärda” upp-
ger TK. Kostnaderna för nya armaturer har räknats fram till ca 2,2 miljoner kronor. 
 
TK har på fråga från förvaltningen förklarat att det inte går att byta ut befintliga lam-
por till lampor med högre effekt; Hela systemet måsta bytas ut. I avvaktan på bättre 
armaturer har TK lovat beskära träden längs körbanorna så att inte lövmassorna 
skymmer belysningen. Beskärningen uppges bli genomförd i augusti-september 
2006. Därmed blir belysningen på Valhallavägen något förbättrad i avvaktan på den 
stora upprustningen. 
 
 
 
 
 
Bilaga 
Fråga från Folkpartiet, Östermalm 


